

## **Gudee will see you at Maison&Objet in January 2019.**

Gudee's mission is to create smart design for a better lifestyle. With over 30 years experience of developing natural materials such as bamboo and fabric, we consider every detail in the design and manufacturing process to make sure our products present perfectly the concept of form follows function and abide by our approach to pursue environmental sustainability. The integration of fashion and natural elements of the color and material, smooth curve, simple style and innovation becomes a unique style of Gudee. We believe when daily necessities are delicate and affordable in daily life, a warm and comfortable space is formed naturally.

When passing by our stand, you might glimpse suddenly at our folding screen which is a "Gudee" vibe design with creative combination of screen and storage rack that brings you smart living in your daily life. In order to find out more designs of Gudee, you are welcome to visit us at Hall 4, stand G33!



## **Gudee vous attendra à Maison & Objet en janvier 2019.**

La mission de Gudee est de créer un design intelligent pour un meilleur style de vie. Avec plus de 30 ans d'expérience dans le développement de matériaux naturels tels que le bambou et le tissu, nous prenons en compte chaque détail du processus de conception et de fabrication afin de nous assurer que nos produits présentent parfaitement le concept de forme et de fonction et respectent notre approche de la durabilité environnementale. L'intégration de la mode et des éléments naturels de la couleur et du matériau, des courbes douces, du style simple et de l'innovation devient un style unique de Gudee. Nous pensons que lorsque les nécessités sont délicats et abordables dans la vie quotidienne, un espace chaleureux et agréable se forme naturellement.

Quand vous passez devant notre stand, vous pouvez apercevoir tout à coup notre paravent pliant qui est une conception d'ambiance «Gudee» avec une combinaison créative de paravent et de support de stockage qui vous apporte une vie intelligente. Pour découvrir plus de designs de Gudee, n'hésitez pas à nous rendre visite dans le hall 4, stand G33!

